
Spanair diu que «estudiar�«  les possibilitats

que s«obren ara
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Diverses aerol�nies estudiaran la possibilitat d'establir noves rutes des de

l'aeroport de Girona, despr�s que la Generalitat, la Diputaci� i la Cambra de

Comer� els ho hagin demanat. De fet, el govern catal� ja havia anunciat que

estava negociant amb tres ?companyies per establir-se a l'aeroport giron�. Una de

les companyies que ja ha anunciat que ho estudiar� �s Spanair, que va estar fent

el vol Girona-Madrid fins al 2008 i que anteriorment havia ofert altres connexions

entre Vilob� i les illes Balears. "Com a companyia entenem la preocupaci� que ha

causat al territori aquesta dr�stica decisi�", va assenyalar ahir un portaveu de

l'aerol�nia, que va afegir que a partir d'ara hauran d'"estudiar" el nou escenari que

s'obre davant seu.
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